
 1 

GEMEENTE WEVELGEM 
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Tant, Jochen Berton, Hans Bossuyt, Rita Clarissimo, Erwin Decoene, Ivan Deklerck, Bernard 

Malfait, Lut Martens, Patrick Pottie, Carine Quidousse, Stefaan Santy, Miejef Vanden Hautte, 

Geert Vanhauwaert, Patrick Verraest, Marc Willaert.  

 

Verontschuldigd: Alex Cuvelier, Eline Goemaere, Mia Herssens, Etienne Kimpe, Jo 

Vanmaercke,Burgemeester Jan Seynhaeve. 

 

 

AGENDA 

 

De Voorzitter heet iedereen welkom, in het bijzonder 2 nieuwe leden:  

- Patrick Verraest is de nieuwe vertegenwoordiger van de culturele raad 

- Carine Quidousse is de nieuwe vertegenwoordiger van Vlaams Belang 

 

1. Verslag van de vorige vergadering 

Er worden geen inhoudelijke en redactionele opmerkingen gegeven: het verslag wordt 

goedgekeurd. 

 

2. Aanbrengen van de variapunten 

Er worden geen punten ingediend 

 

3. rapportage milieu 2017 

De rapportage voor 2017 werd toegestuurd en wordt kort overlopen.  

Er zijn geen vragen of opmerkingen.  

 

4. budget milieu 2019 

Het budget milieu voor 2019 wordt overlopen (er was een fout opgetreden bij het kopiëren 

van de documenten).  

Er wordt 1 vraag gesteld rond mobiliteit: hoe zal in de vernieuwde/onderbroken Deken 

Jonckheerestraat de toegang tot de Porseleinhallen verzekerd zijn voor mindervaliden of 

mensen die niet goed te been zijn?  

Antwoord: dit is niet direct een milieu-aspect. Het masterplan is voorlopig schetsmatig, dat is 

in komende jaren concreet uit te werken. Er is voor het gebouw wel belevering mogelijk, dus 

ook toegang voor mensen die daar nood aan hebben. 

Geen andere vragen of opmerkingen. 

 

5. Milieuvergunningsdossiers 
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5.1. Te adviseren 

 

 AGROPA-Pauwelyn, Meerlaanstraat 25, Moorsele: gemengde omgevings-aanvraag 

voor bouwen en exploiteren van een nieuwe ammoniakemissie-arme stal, uitbreiden 

van 2043 naar 2132 varkens (in varkenseenheden uitgedrukt: van 2380,5 naar 2501 

eenheden). 

 

De huidige milieuvergunning van het bedrijf heeft een looptijd tot 11/03/2019. Momenteel 

zijn de dieren gehuisvest in traditionele stallen. De aanvraag beoogt de hernieuwing van 

de bestaande vergunning en de bouw van een bijkomende, ammoniakemmissie-arme stal 

(kraamstal voor 64 zeugen) op een nieuw te vergunnen perceel. De exploitatie bevindt 

zich in agrarisch gebied en voldoet aan alle afstands- en verbodsregels. 

 

De aanvraag omvat de volgende rubrieken: 

 

17.3.7.1. 
400 l 
smeerolie 

Hernieuwing --- 6.4.1° 
hernieuwing van 
400 l smeerolie 

9.4.1.c.2. 

2043 varkens, 
waarvan 225 
zeugen, 3 
beren en 
1815 andere 
varkens 

Verandering 
89 
plaatsen 

9.4.1.c)2
° 

2132 varkens, 
waarvan 246 
zeugen, 2 beren, 
1854 andere 
varkens, 30 niet 
... 

15.1.1. 

stallen van 7 
voertuigen 
en/of aan-
hangwagens 

Hernieuwing --- 15.1.1° 

hernieuwing van 
7 voertuigen 
en/of aan-
hangwagens 

17.3.6.1.b 
18.600 l 
mazoutopslag 

Verandering 
6,331 
ton 

17.3.2.1.
1.1°a) 

6331 kg mazout 
in 3 tanks, 
waarvan 2499 kg 
en 2x 1916 kg 

--- --- Nieuw 300 liter 17.4. 

Opslag van 300 l 
of kg gevaar-
lijke producten 
in kleine 
verpakkingen 

28.2.c.1. 
3461 m³ 
mestopslag 

Verandering 10 m³ 
28.2.c)1
° 

3471 m³ meng-
mestopslag 

45.13.d.2.
b 

139 kW 
maalderij 

Ongewijzigd --- 
45.13.d)
2°b) 

hernieuwing van 
139 kW 
maalderij 

53.8.2. 

4.188 
m³/jaar uit 
ondiepe 
winning 
(vijver) 

Verandering 
812 
m³/jaar 

53.8.1°a
) 

5.000 m³/jaar 
uit 1 open vijver 
en 1 ondiepe 
boorput 

31.1.2. 
250 kW 
noodstroom-
groep 

Niet langer 
van 
toepassing 

--- --- --- 
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Het openbaar onderzoek loopt van 12/12/18 tot 10/01/19. 

 

Vraag: waarom wordt de stroomgroep geschrapt?  

Antwoord (achteraf opgezocht): deze inrichting is niet meer vergunningsplichtig. 

 

Stemming: de aanvraag wordt GUNSTIG geadviseerd met 10 stemmen voor en 1 

onthouding.  

 

5.2 & 5.3 Ter kennisgeving adviezen CBS en beslissingen deputatie 

 

Dossiers Vlarem klasse 1 

 

 gemengd omgevingsproject SH en IIOA ingedeeld klasse 1, ALPRO cva, 

Vlamingstraat 28, Wevelgem, bouw en exploitatie van een pallettenloods 

College van burgemeester en schepenen 31/10/2018: Verleent een gedeeltelijk gunstig 

advies voor wat betreft volgende IIOA: 

- De regularisatie van de opslag houten palletten in de bestaande loods van 283 m³ naar 

955 m³,  

- De bouw en exploitatie van een nieuwe pallettenloods voor een capaciteit van 1 674 

CHEP palletten en 4 830 EUR palletten, samen 6 504 stuks à rato van 25 kg, totaal 

162,6 ton en een volume van 991 m³, 

om te komen tot een totaal volume aan binnenopslag palletten en palletboxen van 1 946 

m³ (rubriek 19.6.1°d) - klasse 2). 

Maar geeft negatief advies rond de stedenbouwkundige aspecten omdat er nog zaken zijn 

op de site die niet rechtmatig vergund zijn.  

College 21/11/2018: Het advies van 31/10/2018 wordt als volgt gewijzigd: 

De aanvraag voor de bouw van de pallettenloods wordt wat betreft de stedenbouwkundige 

aspecten gunstig geadviseerd, op voorwaarde dat de aangekondigde stedenbouwkundige 

regularisaties worden uitgevoerd, zoals in het e-mailbericht van 21/11/2018 

aangekondigd, en dit in de conclusie van het nieuw door de deputatie te nemen besluit 

wordt meegenomen, voor de bouw en exploitatie van de pallettenloods. 

 

 Recticel nv, Tramstraat 6, Wevelgem, omgevingsproject milieu voor het veranderen 

van een bedrijf voor de productie van PU-isolatieplaten 

 

Recticel diende een aanvraag omgevingsproject milieu (IIOA) in bij de deputatie voor het 

veranderen van een bedrijf voor de productie van hardschuim isolatieplaten door het 

inzetten van 2 nieuwe grondstoffen bij de productie en het doorvoeren van een aantal 

regularisaties. 

Het eerste product zal worden gestockeerd in 15 verplaatsbare recipiënten van 800 liter en 

een verplaatsbare tank van 24,3 m³. Voor de kleine verplaatsbare recipiënten wordt een 

inkuiping voorzien. Voor de tank van 24,3 m³ wordt gedeeltelijk een inkuiping en 

gedeeltelijk een opvangput voorzien.  
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Het tweede product zal worden gestockeerd in IBC's. Er wordt een maximale opslag van 

15 ton voorzien. De opslag zal gebeuren in de reeds aanwezige zone voor IBC-stockage. 

Het betreft een Seveso-product met gevaarzinnen H302, H400, H411 en met GHS-

symbolen GHS07 en GHS09. Recticel Wevelgem beschikt over een veiligheidsstudie 

'analyse van de externe risico's van 7/02/2017'. In het kader van voorliggende aanvraag 

werd door de VR-deskundige een bijkomende nota opgemaakt voor de stockage en het 

gebruik van het nieuwe product. De conclusie van de studie is dat er geen bijkomende 

externe risico's zijn door de opslag van het product. Beide producten worden aangewend 

in het huidige productieproces. Er wordt ingetankt op een bestaande installatie. 

Daarnaast worden een aantal regularisaties doorgevoerd. Het betreft: 

- Stookinstallaties: update vermogens 

- Aanwezigheid van R&D labo 

- Opslag van kleinverpakking 

- Nieuwe sprinklerpomp (niet vergunningsplichtig) + opslag stookolie bij pomp 

- Verhogen opslag PMDETA met 2,55 ton 

- Opslag van koudlijm 

- Update vermogen recente transfo. 

 

Er werd een openbaar onderzoek georganiseerd samen met het gemeentebestuur van 

Kortrijk, dit van 12/10/2018 tot 12/11/2018. 

Er werd één gezamenlijk bezwaar ingediend door de 5 bewoners van de nummers 20-22-

24, straat ‘Moravie’ in Bissegem. 

 

College 21/11/2018: voorwaardelijk gunstig advies, met voorstel van bijkomende 

bijzondere voorwaarden:  

- De in 2013 opgelegde geluidsstudie moet worden geactualiseerd, gelet op de 

mogelijke hinder veroorzaakt door de nieuw aan te voeren producten (lossen onder 

hoge druk). 

- Er wordt een vorm van permanent overleg ingesteld tussen het bedrijf en de 

omwonenden Moravie nrs. 20-22-24, Bissegem. Dit kan in de vorm van een meldpunt, 

mailing, periodiek overleg of gelijkaardig. 

 

 E-MAX Profiles Moorsele nv, Drieslaan 29, voor het veranderen door uitbreiden en 

wijzigen van een aluminiumextrusiebedrijf 

 

Het dossier werd gunstig geadviseerd door de milieuraad van 16/04/2018.  

Het college van burgemeester verleende eveneens een gunstig advies op 18/04/2018 

De deputatie leverde de vergunning af op 14/06/2018 die voor wat betreft de IIOA, eindigt 

op 8/01/2035, samenvallend met de einddatum van de basisvergunning verleend op 

8/01/2015 door de deputatie. 

 

Belangrijke opmerking: 

Er werden ook een aantal dossiers klasse 2A ingediend. Dit zijn aanvragen die voorheen 

klasse 1 ingedeeld waren maar sinds het invoeren van de omgevingsvergunning 
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‘gedeklasseerd’ werden. Deze dossiers worden wel nog geadviseerd door de Provinciale 

OmgevingsVergunningsCommissie (POVC). Deze zijn: 

 

 Frans Hanssens NV, Koningin Fabiolastraat 130, bouwen en exploiteren van een 

cateringbedrijf, een zuiveringsstation en het aanleggen van wegenis/parking rond het 

bedrijf voor nieuw op te richten gebouw gelegen Ambachtenlaan 2 (voormalige site 

Verhaeghe, ondertussen gesaneerd door Hanssens catering zelf) 

beslissing CBS op 21/11/2018. 

 Haemers Werkhuizen nv, Hondschotestraat 106, voor een omgevingsproject SH + IIOA, 

namelijk het uitbreiden van de bedrijfsgebouwen en het exploiteren van een 

metaalverwerkingsbedrijf. 

 Delta Light, Muizelstraat 2, omgevingsaanvraag voor het bouwen van een loods met 

kantoor en het verder exploiteren en uitbreiden van een bedrijf voor architecturale 

verlichting 

 Texas-Woodplex bvba, Zuidstraat 7, Wevelgem, voor exploitatie van een schrijnwerkerij 

met stockage van materialen - Dossier werd ingetrokken o.w.v. vormelijke vereisten. 

6. Voorstel milieuprijs 2018 

Volgens afspraak werden na de vorige milieuraad de Wevelgemse architecten aangeschreven 

voor het indienen van interessante projecten rond duurzaam bouwen/wonen. Er werd echter 

geen enkel voorstel ingediend, waardoor dit idee vervalt. 

Nieuw voorstel van het dagelijks bestuur: de vrijwilligers van de campagne ‘Mooimakers’, 

particulieren die zwerfvuil opruimen in de gemeente. 

Voorstel wordt goedgekeurd. Deze uitreiking zal doorgaan begin 2019, de receptie hiervoor 

zal dan meteen het afscheid worden van de huidige milieuraad.  

 

7. Advies kerstboomverbranding 

 

Tijdens de vorige milieuraad lanceerde Patrick Gheysens het voorstel om een negatief advies 

te formuleren over de kerstboomverbranding, die sinds vorig jaar enkel nog in deelgemeente 

Gullegem doorgaat. 

Geert Vanhauwaert maakte zoals toen afgesproken een omstandige nota met een historiek van 

de bespreking van dit dossier in de milieuraad en een overzicht van de argumenten pro en 

contra. Deze nota wordt overlopen en besproken. 

Toevallig stuurde ook de milieucel van de politie op eigen initiatief recent een advies rond 

deze materie in reactie op de aanvraag voor nieuwjaar 2019: ‘Vanuit de milieudienst van de 

politiezone adviseren wij ongunstig voor een kerstboomverbranding. Immers door de lage 

warmte van dergelijke verbranding komen er meer giftige stoffen vrij dan bij een 

afvalverbrandingsinstallatie. Daarnaast is er ook een grote uitstoot van CO2 die geen enkel 

nut heeft. Wij verkiezen dat de afgedankte kerstbomen gecomposteerd worden.’  

In de discussie komt ook de ruimere problematiek van luchtverontreiniging en fijn stof door 

verbranding aan bod. Zaken als verbranden in kachels en open haarden, of buiten in barbecues 

en vuurkorven zijn echter zaken die wettelijk geregeld zijn op een hoger niveau (Vlaamse 

wetgeving). De gemeente kan dit niet zelf wettelijk regelen, dus is het weinig zinvol dat de 

milieuraad een ruimer advies uitbrengt. De kerstboomverbrandingen al dan niet 

organiseren/toelaten is wel iets waar een gemeente een beslissing kan over nemen. 

Uit de bespreking blijkt dat veel milieuraadsleden het idee genegen zijn van een gezellig 

winters evenement zonder dat daarbij kerstbomen moeten verbrand worden, maar er is geen 
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meerderheid voor een louter negatief advies op zich, de milieuraad wenst dit positief te 

formuleren.  

De activiteiten voor de komende periode zijn uiteraard al gepland, het advies dat uitgebracht 

wordt, is voor volgende winter.  

 

Er wordt gestemd over de volgende formulering: ‘de milieuraad adviseert het College van 

burgemeester en schepenen om voor alle eindejaars- of nieuwjaarsbijeenkomsten per 

deelgemeente een alternatieve formule uit te werken zonder verbranding van kerstbomen.’ 

 

Dit advies wordt GOEDGEKEURD met 10 stemmen voor en 2 onthoudingen. 

 

8. Varia 

Vanuit secretariaat:  

- heliumballonnen 

Naast de kerstboomverbranding werd vorige milieuraad in de varia ook een voorstel 

gedaan voor het verbieden van het oplaten van heliumballonnen. Op basis van een 

juridisch advies wordt dit eerst besproken op het politiecollege, omdat dit beter op een 

regionaal niveau wordt geregeld.   

- vergaderingen 2018 

het aantal vergaderingen in 2018 is (te) beperkt geweest. Dat is enerzijds te wijten aan 

de hoge werkbelasting en de wijzigingen door de invoering van de omgevings-

vergunning begin 2018, anderzijds heeft de secretaris van de milieuraad een aantal 

maanden halftijds gewerkt, waardoor er minder tijd was om met de milieuraad bezig te 

zijn. 

- Onder voorbehoud van wijzigingen door het nieuwe bestuur, dient de milieuraad tegen 

eind maart 2019 naar aanleiding van de nieuwe legislatuur opnieuw samengesteld 

worden. De organisaties die vertegenwoordigers kunnen aanduiden, worden hiervoor 

aangeschreven. 

 

 

Voor verslag,  

Maarten en Herman. 


